

Referat fra styremøte 7.august 2023 – Teams

Til stede: Charlotte, Lilli, Rita (under sak 1) og Tom

Fravær: Pia, Mariann og Odd-Reidar

08.01.23

Rita: Eventuelle spørsmål, og så har jeg litt betraktninger rundt kursansvarlig rollen som kanskje kan være nyttige.

Rita orienterte om hvilke oppgaver rollen som kursansvarlig og hvordan det kan organiseres fremover.

08.02.23

E-post fra Therese: Vi trenger klubbadministrasjon for å kunne åpne stevne i dogarra.

I tillegg må klubben handle inn en PC til da vi kun har en. Ingen som har privat pc og bruke.

Innlogging til dogarra er gitt. Klubben har pc som LP kan låne til stevnet.

08.03.23

E-post fra Therese: Da arbeidsmengden på både Stine og meg har blitt større på flere plan velger vi begge to å trekke oss fra toalettgruppen. Så hvis dere tenker at det trenges flere enn de to som er igjen må dere få inn noen nye.

Det bør være nok at det er 2 personer som følger opp, da dette ikke er en stor jobb.

08.04.23

E-post fra Lene Berntsen/Instruktører:

Søker om å forhøye kurshonoraret til 70 % da vi legger ned mye arbeid og alt har blitt dyrere mm.

Håper på et positivt svar.

Om denne saken går igjennom ønsker vi at det trer i kraft fra 1.8.2023.

På forhånd tusen takk 🙏

Mye hilsen Instruktørene i EHK

Av de 40% prosentene som klubben sitter igjen med av overskudd, går brorparten med til å dekke husleie, strøm, brøyting, renovasjon, forsikring, vedlikehold og klubbhusfasiliteter.

Konklusjon er at styret opprettholder fordelingen på 60%/40% som tidligere.

08.05.23

E-post fra Rita/kursansvarlig: Ønsker på vegne av Lene Berntsen at styret tar stilling til muligheten å avholde kurs i EHK regi på annet sted en Ormlia gitt at dette ikke har noen kostnad for klubben.

Dette vil gjøre det mulig blant annet å kunne tilby kursvirksomhet for medlemmene i forskjellige miljø som vil gi hundene bedre generalisering.

Styret ser ingen problemer med at det holdes kurs i regi av EHK andre steder enn på Ormlia under forutsetning, av at det ikke påløper ekstra kostnader for klubben.

08.06.23

Status høstens stevner.

Valpeutstilling har fått inn Nina Nicolaisen som skal hjelpe til med dogarra og utsendelse av PM.

Pia er dialog med Pets om BIS premier og småpremier.

Parkering ved skistua er ok.

LP er i rute med planlegging og bemanning og de har bedt de andre gruppene om å hjelpe til under stevnet.

Stevnekomiteen i Rally har møte onsdag 9.august, Her er det snakk om et kveldsstevne med innbakt klubbmesterskap i september. Tom sjekker om forholdene på Ormlia er til stede for å ha en full utebane.

08.07.23

Økonomi

Klubben har en sunn og velordnet økonomi.

08.08.23

Eventuelt

Sideprotokoll: se eget internt referat m/tillegg sendes på styremail.

Neste styremøte 5.september kl 18.00